

Order Ref.: 081147CH56L2XV3F
Customer Name: CEBU AIR TRAVEL
Contact Number:

Date of Order: 2022 Dec 29, 08:33pm
Payment Method: Credits

Quantity

Confirmation Code

Product Type

1



RIVER CRUISE - ADULT

VCZEBRIXANOT

TITLE AND DESCRIPTION

Singapore River Cruise

RIVER CRUISE - ADULT

Reservation is not required. However, guests are admitted on first-come-first-served basis.

Singapore River Cruise operates on hourly departure from 1pm on Mon - Thu and 10am on Fri - Sun & PHs. Last departure is 9pm.

Singapore River Cruise seeks to preserve the heritage of the Singapore River. Bumboats have been plying the Singapore River for more than a century. From sail powered bumboats of our founding days, to our silent and environmentally-friendly electric versions today, Bumboats have come a long way.

Opening Hours:

1pm - 10pm Mon-Thur (Last departure at 9pm)

10am - 10pm Fri - Sun/PH (Last departure at 9pm)

Walk in Price:

SGD 25.00 / Adult

SGD 15.00 / Child

Wheelchair friendly:

No

Getting here:

Address: Clarke Quay Jetty Singapore River Cruise Ticketing counter

By train: Alight at Clarke Quay MRT Station (NE5) and proceed to Exit C. Walk along the Singapore River towards Read Bridge ticketing counter along Alkaff Quay.

Singapore River Cruise新加坡河游览船

新加坡河

新加坡的发展史就是从新加坡河开始，全长3.2公里的新加坡河，自1819年开埠以来，它是经济命脉，也是人们聚居的地带。直到今天，它仍是金融与商业活动集中地。进入新的千禧年，新加坡河口的滨海湾 (Marina Bay) 成了新的重点发展地区，诸如滨海艺术中心、新加坡摩天观景轮、滨海湾金沙、滨海湾花园等世界级景点，纷纷矗立。

乘坐新加坡河游览船，重拾新加坡河的传统

在一个多世纪前，新加坡河上大小驳船络绎不绝，商贸兴旺。在新加坡河上曾经走过的船艇，从开埠初期靠帆驱动，到今天以环保电力驱动的，一路上可缅怀一下过去百多年的演变。沿途欣赏新加坡河两岸的主要地标和建筑物。

运营时间

每天 1pm - 10pm Mon-Thur

10am - 10pm Fri - Sun/PH

如何到此

地址: 30 Merchant Road. Clarke Quay Jetty River Cruise Ticketing counter

地铁及公交车:由克拉码头(NE5)地铁站C出口, 沿着阿卡夫码头(Alkaff Quay)走, 按指示标识前往位于李德桥 (Read Bridge)外边的克拉码头游船登船点换领船票。

TERMS AND CONDITIONS

1. PRINT THIS REDEMPTION VOUCHER. This is your proof of purchase and use it to exchange for Singapore River Cruise ticket.
2. Please present the redemption voucher at Clarke Quay Jetty River Cruise Ticketing counter in exchange for your ticket.
3. There will strictly be no refund
4. Loss or damaged ticket(s) will not be replaced or refunded.
5. Outdoor attractions are subjected to weather elements; the redeemed ticket is non-refundable and non-exchangeable regardless of weather conditions.

Address:

30 Merchant Road, Singapore 058282

On Site Contact Details:

(+65) 6336 6111

如何使用换领券?

- 1) 请打印此换领券。这是购买和换领新加坡河游览船票的凭证。
- 2) 请凭此换领券，在券上注明的有效日期内位于克拉码头 Jetty River Cruise 票务柜台，进行1次换领券上注明项目和数量的全部门票，不可分次换领。

守则及条款

- 1) 换领券和船票均不可退换，旅客客须自行妥善保管，如有丢失或损毁，恕不补发。
- 2) 户外景点可能会受天气影响，但所换领门票不可因天气原因而申请退票。

VOUCHER VALIDITY

December 29, 2022 To June 28, 2023

Powered By: SG Attractions

You may contact us at **+65 88582328** (call Viber or Whatsapp)

Order Ref.: A1W25NUZ6AIL0UV0
Customer Name: CEBU AIR TRAVEL
Contact Number:

Date of Order: 2022 Dec 29, 08:21pm
Payment Method: Credits

Quantity

Confirmation Code

Product Type

1



RIVER CRUISE - ADULT

VCZCOOBZH7JX

TITLE AND DESCRIPTION

Singapore River Cruise

RIVER CRUISE - ADULT

Reservation is not required. However, guests are admitted on first-come-first-served basis.

Singapore River Cruise operates on hourly departure from 1pm on Mon - Thu and 10am on Fri - Sun & PHs. Last departure is 9pm.

Singapore River Cruise seeks to preserve the heritage of the Singapore River. Bumboats have been plying the Singapore River for more than a century. From sail powered bumboats of our founding days, to our silent and environmentally-friendly electric versions today, Bumboats have come a long way.

Opening Hours:

1pm - 10pm Mon-Thur (Last departure at 9pm)

10am - 10pm Fri - Sun/PH (Last departure at 9pm)

Walk in Price:

SGD 25.00 / Adult

SGD 15.00 / Child

Wheelchair friendly:

No

Getting here:

Address: Clarke Quay Jetty Singapore River Cruise Ticketing counter

By train: Alight at Clarke Quay MRT Station (NE5) and proceed to Exit C. Walk along the Singapore River towards Read Bridge ticketing counter along Alkaff Quay.

Singapore River Cruise新加坡河游览船

新加坡河

新加坡的发展史就是从新加坡河开始，全长3.2公里的新加坡河，自1819年开埠以来，它是经济命脉，也是人们聚居的地带。直到今天，它仍是金融与商业活动集中地。进入新的千禧年，新加坡河口的滨海湾 (Marina Bay) 成了新的重点发展地区，诸如滨海艺术中心、新加坡摩天观景轮、滨海湾金沙、滨海湾花园等世界级景点，纷纷矗立。

乘坐新加坡河游览船，重拾新加坡河的传统

在一个多世纪前，新加坡河上大小驳船络绎不绝，商贸兴旺。在新加坡河上曾经走过的船艇，从开埠初期靠帆驱动，到今天以环保电力驱动的，一路上可缅怀一下过去百多年的演变。沿途欣赏新加坡河两岸的主要地标和建筑物。

运营时间

每天 1pm - 10pm Mon-Thur

10am - 10pm Fri - Sun/PH

如何到此

地址: 30 Merchant Road. Clarke Quay Jetty River Cruise Ticketing counter

地铁及公交车:由克拉码头(NE5)地铁站C出口, 沿着阿卡夫码头(Alkaff Quay)走, 按指示标识前往位于李德桥 (Read Bridge)外边的克拉码头游船登船点换领船票。

TERMS AND CONDITIONS

1. PRINT THIS REDEMPTION VOUCHER. This is your proof of purchase and use it to exchange for Singapore River Cruise ticket.
2. Please present the redemption voucher at Clarke Quay Jetty River Cruise Ticketing counter in exchange for your ticket.
3. There will strictly be no refund
4. Loss or damaged ticket(s) will not be replaced or refunded.
5. Outdoor attractions are subjected to weather elements; the redeemed ticket is non-refundable and non-exchangeable regardless of weather conditions.

Address:

30 Merchant Road, Singapore 058282

On Site Contact Details:

(+65) 6336 6111

如何使用换领券?

- 1) 请打印此换领券。这是购买和换领新加坡河游览船票的凭证。
- 2) 请凭此换领券，在券上注明的有效日期内位于克拉码头 Jetty River Cruise 票务柜台，进行1次换领券上注明项目和数量的全部门票，不可分次换领。

守则及条款

- 1) 换领券和船票均不可退换，旅客客须自行妥善保管，如有丢失或损毁，恕不补发。
- 2) 户外景点可能会受天气影响，但所换领门票不可因天气原因而申请退票。

VOUCHER VALIDITY

December 29, 2022 To June 28, 2023

Powered By: SG Attractions

You may contact us at **+65 88582328** (call Viber or Whatsapp)

Order Ref.: MDX6ZWOXDGZFMCHL
Customer Name: CEBU AIR TRAVEL
Contact Number:

Date of Order: 2022 Dec 29, 08:51pm
Payment Method: Credits

Quantity

Confirmation Code

Product Type

1



RIVER CRUISE - ADULT

VCZEFC3I7FUX

TITLE AND DESCRIPTION

Singapore River Cruise

RIVER CRUISE - ADULT

Reservation is not required. However, guests are admitted on first-come-first-served basis.

Singapore River Cruise operates on hourly departure from 1pm on Mon - Thu and 10am on Fri - Sun & PHs. Last departure is 9pm.

Singapore River Cruise seeks to preserve the heritage of the Singapore River. Bumboats have been plying the Singapore River for more than a century. From sail powered bumboats of our founding days, to our silent and environmentally-friendly electric versions today, Bumboats have come a long way.

Opening Hours:

1pm - 10pm Mon-Thur (Last departure at 9pm)

10am - 10pm Fri - Sun/PH (Last departure at 9pm)

Walk in Price:

SGD 25.00 / Adult

SGD 15.00 / Child

Wheelchair friendly:

No

Getting here:

Address: Clarke Quay Jetty Singapore River Cruise Ticketing counter

By train: Alight at Clarke Quay MRT Station (NE5) and proceed to Exit C. Walk along the Singapore River towards Read Bridge ticketing counter along Alkaff Quay.

Singapore River Cruise新加坡河游览船

新加坡河

新加坡的发展史就是从新加坡河开始，全长3.2公里的新加坡河，自1819年开埠以来，它是经济命脉，也是人们聚居的地带。直到今天，它仍是金融与商业活动集中地。进入新的千禧年，新加坡河口的滨海湾 (Marina Bay) 成了新的重点发展地区，诸如滨海艺术中心、新加坡摩天观景轮、滨海湾金沙、滨海湾花园等世界级景点，纷纷矗立。

乘坐新加坡河游览船，重拾新加坡河的传统

在一个多世纪前，新加坡河上大小驳船络绎不绝，商贸兴旺。在新加坡河上曾经走过的船艇，从开埠初期靠帆驱动，到今天以环保电力驱动的，一路上可缅怀一下过去百多年的演变。沿途欣赏新加坡河两岸的主要地标和建筑物。

运营时间

每天 1pm - 10pm Mon-Thur

10am - 10pm Fri - Sun/PH

如何到此

地址: 30 Merchant Road. Clarke Quay Jetty River Cruise Ticketing counter

地铁及公交车:由克拉码头(NE5)地铁站C出口, 沿着阿卡夫码头(Alkaff Quay)走, 按指示标识前往位于李德桥 (Read Bridge)外边的克拉码头游船登船点换领船票。

TERMS AND CONDITIONS

1. PRINT THIS REDEMPTION VOUCHER. This is your proof of purchase and use it to exchange for Singapore River Cruise ticket.
2. Please present the redemption voucher at Clarke Quay Jetty River Cruise Ticketing counter in exchange for your ticket.
3. There will strictly be no refund
4. Loss or damaged ticket(s) will not be replaced or refunded.
5. Outdoor attractions are subjected to weather elements; the redeemed ticket is non-refundable and non-exchangeable regardless of weather conditions.

Address:

30 Merchant Road, Singapore 058282

On Site Contact Details:

(+65) 6336 6111

如何使用换领券?

- 1) 请打印此换领券。这是购买和换领新加坡河游览船票的凭证。
- 2) 请凭此换领券，在券上注明的有效日期内位于克拉码头 Jetty River Cruise 票务柜台，进行1次换领券上注明项目和数量的全部门票，不可分次换领。

守则及条款

- 1) 换领券和船票均不可退换，旅客客须自行妥善保管，如有丢失或损毁，恕不补发。
- 2) 户外景点可能会受天气影响，但所换领门票不可因天气原因而申请退票。

VOUCHER VALIDITY

December 29, 2022 To June 28, 2023

Powered By: SG Attractions

You may contact us at **+65 88582328** (call Viber or Whatsapp)

Order Ref.: N1OHNEF5ULAM0E1L
 Customer Name: CEBU AIR TRAVEL
 Contact Number:

Date of Order: 2022 Dec 29, 08:56pm
 Payment Method: Credits

Quantity

Confirmation Code

Product Type

1



RIVER CRUISE - ADULT

VCZDR44GGAO3

TITLE AND DESCRIPTION

Singapore River Cruise

RIVER CRUISE - ADULT

Reservation is not required. However, guests are admitted on first-come-first-served basis.

Singapore River Cruise operates on hourly departure from 1pm on Mon - Thu and 10am on Fri - Sun & PHs. Last departure is 9pm.

Singapore River Cruise seeks to preserve the heritage of the Singapore River. Bumboats have been plying the Singapore River for more than a century. From sail powered bumboats of our founding days, to our silent and environmentally-friendly electric versions today, Bumboats have come a long way.

Opening Hours:

1pm - 10pm Mon-Thur (Last departure at 9pm)

10am - 10pm Fri - Sun/PH (Last departure at 9pm)

Walk in Price:

SGD 25.00 / Adult

SGD 15.00 / Child

Wheelchair friendly:

No

Getting here:

Address: Clarke Quay Jetty Singapore River Cruise Ticketing counter

By train: Alight at Clarke Quay MRT Station (NE5) and proceed to Exit C. Walk along the Singapore River towards Read Bridge ticketing counter along Alkaff Quay.

Singapore River Cruise新加坡河游览船

新加坡河

新加坡的发展史就是从新加坡河开始，全长3.2公里的新加坡河，自1819年开埠以来，它是经济命脉，也是人们聚居的地带。直到今天，它仍是金融与商业活动集中地。进入新的千禧年，新加坡河口的滨海湾 (Marina Bay) 成了新的重点发展地区，诸如滨海艺术中心、新加坡摩天观景轮、滨海湾金沙、滨海湾花园等世界级景点，纷纷矗立。

乘坐新加坡河游览船，重拾新加坡河的传统

在一个多世纪前，新加坡河上大小驳船络绎不绝，商贸兴旺。在新加坡河上曾经走过的船艇，从开埠初期靠帆驱动，到今天以环保电力驱动的，一路上可缅怀一下过去百多年的演变。沿途欣赏新加坡河两岸的主要地标和建筑物。

运营时间

每天 1pm - 10pm Mon-Thur

10am - 10pm Fri - Sun/PH

如何到此

地址: 30 Merchant Road. Clarke Quay Jetty River Cruise Ticketing counter

地铁及公交车:由克拉码头(NE5)地铁站C出口, 沿着阿卡夫码头(Alkaff Quay)走, 按指示标识前往位于李德桥 (Read Bridge)外边的克拉码头游船登船点换领船票。

TERMS AND CONDITIONS

1. PRINT THIS REDEMPTION VOUCHER. This is your proof of purchase and use it to exchange for Singapore River Cruise ticket.
2. Please present the redemption voucher at Clarke Quay Jetty River Cruise Ticketing counter in exchange for your ticket.
3. There will strictly be no refund
4. Loss or damaged ticket(s) will not be replaced or refunded.
5. Outdoor attractions are subjected to weather elements; the redeemed ticket is non-refundable and non-exchangeable regardless of weather conditions.

Address:

30 Merchant Road, Singapore 058282

On Site Contact Details:

(+65) 6336 6111

如何使用换领券?

- 1) 请打印此换领券。这是购买和换领新加坡河游览船票的凭证。
- 2) 请凭此换领券，在券上注明的有效日期内位于克拉码头 Jetty River Cruise 票务柜台，进行1次换领券上注明项目和数量的全部门票，不可分次换领。

守则及条款

- 1) 换领券和船票均不可退换，旅客客须自行妥善保管，如有丢失或损毁，恕不补发。
- 2) 户外景点可能会受天气影响，但所换领门票不可因天气原因而申请退票。

VOUCHER VALIDITY

December 29, 2022 To June 28, 2023

Powered By: SG Attractions

You may contact us at **+65 88582328** (call Viber or Whatsapp)
